
 

NOTULEN VAN DE ZITTING VAN DE GEMEENTERAADSCOMMISSIE FINANCIEN VAN 17 MAART 
2025  
 
Aanwezig: Paul Jacops (Voorzitter), Ils Van Hove (Ondervoorzitter), Annelies Van 

Sweevelt (Effectief lid), Evelien Thys (Effectief lid), Jurgen Mensch 
(Effectief lid), Chiel Peeters (Raadslid), Niels Vermeulen (Raadslid), Bart 
Baumans (Raadslid), Katrien Masschalck (Lid met raadgevende stem), 
Anja Verlinden (Financieel directeur) 

  
 
 
DE GEMEENTERAADSCOMMISSIE FINANCIEN VAN LAAKDAL 
 
De voorzitter verklaart de zitting geopend om 19:30 uur.  
 
 
 

01 Aanpassing 08 meerjarenplan 2020-2025: toelichting en bespreking. 
Financiën 

 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

In overleg met de diensten van gemeente en OCMW werd een ontwerp van aanpassing 08 van het 

meerjarenplan 2020-2025 voorbereid. Bij deze amjp worden jaarrekening 2023 verwerkt, de kredieten 

voor 2025-2026 bijgestuurd en cijfers voor 2027 toegevoegd. 

 

Aanpassing 08 van het meerjarenplan 2020-2025 werd aan de raadsleden bezorgd per mail. 

De bijkomende documentatie is raadpleegbaar op de website van de gemeente sinds 11/03/2025. 

 

Verdere toelichting en bespreking ter zitting. 

 

BESLUIT 

Enig artikel 

De voorzitter opent de vergadering. Hij licht nog even artikel 2.10.2, 6e lid van het huishoudelijk reglement 

van de gemeenteraad toe, dat stelt :’De raadsleden kunnen, zonder stemrecht, de vergaderingen van de 

commissies, waarvan zij geen deel uitmaken, bijwonen en er het woord voeren. Een raadslid dat geen 

deel uitmaakt van de commissie heeft evenwel geen stemrecht. Zij ontvangen hiervoor geen 

presentiegeld.’ 

Een ‘lid met raadgevende stem’ heeft geen stemrecht maar wel recht op presentiegeld. 

Vervolgens licht Niels Vermeulen aanpassing 08 van het meerjarenplan toe aan de hand van slides. 

Bij de toename van het bedrag voor leefloon en equivalent leefloon informeert Ils Van Hove naar de 

reden hiervoor en hoeveel dossiers leefloon/equivalent leefloon er zijn.  

Antwoord: In 2024 stelden we een stijging van de dossiers vast. Bij de aanpassing van de kredieten 2025 

baseerden we ons daarop. In 2024 losten we de stijging op door verschuiving van kredieten van andere 

ramingen.   

Een overzicht van het aantal dossiers werd opgevraagd bij sociale dienst (zie bijlage bij dit verslag). 

De toename van krediet voor maaien bermen en ruimen grachten wordt toegelicht. 



 

In verband met de daling van de kost voor de straatverlichting wordt geduid dat dit deels te maken heeft 

met verledding, maar in hoofdzaak met een daling van het tarief. 

Jurgen Mensch vraagt wat het kredietbedrag na wijziging is voor het onderhoud van gemeentewegen, 

fiets- en voetpaden.  Ter zitting wordt het bedrag van de raming voor onderhoud gemeentewegen 

vermeld, nl. 200.000 euro in 2025 (hetzij een verhoging met 51.784 euro). 

Bij het verslag wordt nog volgende info toegevoegd: het krediet na wijziging voor onderhoud fiets- en 

voetpaden in 2025 beloopt op 254.698 euro (hetzij een verhoging met 106.558 euro). 

Op de vraag of er ook investeringskredieten dalen in 2025, wordt volgend lijstje overlopen: 

• Gemeentelijke werkplaats: - 1 mio euro in 2025. Wordt verschoven naar 2026. 

• Provisie rioleringen: -21.000 euro in 2025. 

• Wegdek Eindhoutseheide ontwerper: -39.473 euro in 2025, met behoud van 40.000 euro in 2025 

(geen verschuiving naar 2027 in tegenstelling tot wat werd vermeld op de vergadering). 

• Averboodesebaan, fase 2: -2,6 mio euro in 2025. Wordt verschoven naar 2026 en 2027 omwille 

van de procedure aangespannen door aangelanden.  

• Wagenpark: - 98.838 in 2025.  

 

Katrien Masschalck merkt op dat er een groot verschil is tussen de op te nemen leningen in 2025, 

enerzijds, en 2026 + 2027, anderzijds. De verklaring hiervoor ligt bij het gunstige geraamde resultaat van 

boekjaar 2024. Dit gunstige resultaat wordt overgedragen naar het beschikbaar budgettair resultaat in 

2025 waardoor in dat jaar er minder nieuwe leningen nodig zijn. 

Jurgen Mensch wenst graag het detail van de aanpassing van het meerjarenplan (en later van de 

jaarrekening) op ramingniveau te ontvangen. Dit zal bezorgd worden. 

De slides van de toelichting zullen bezorgd worden aan de raadsleden, als bijlage bij het verslag. 

Er wordt gevraagd of de gemeente van plan is om een toelichting te geven over de beleids- en 
beheerscyclus (afgekort BBC) aan de (nieuwe) raadsleden. Er wordt verwezen naar de opleiding die 
VVSG geeft hierover. Niels Vermeulen is bereid de PowerPoint van de VVSG-opleiding BBC te delen. 
Verder zal de link naar de filmpjes op website Vlaanderen met uitleg over BBC met het verslag 
meegestuurd worden. 
 
 
 

 
 
De voorzitter verklaart de zitting geheven om 20:15 uur. 
 
 
Algemeen directeur 
 
Jerry Verspreet 

Voorzitter Gemeenteraadscommissie Financiën 
 
Paul Jacops 

 


